



Tiada sempadan dalam berkebajikan



Jadikan diri rahmat kepada orang lain



Pakar tak tolak kemungkinan jenayah terancang



Ranjau dua sahabat yang pernah di puncak kuasa



'Pindaan baharu terpakai kepada enam ahli Parlimen Bersatu'

[LAGI >](#)

UNDIAN PEMBACA

Adakah anda membeli baju raya pada tahun ini?

- Ya
 Tidak
 Belum pasti

Email

Newsletter

Berita Telus & Tulus hanya untuk anda setiap hari. Langgan Sekarang!

Email

Saya telah memahami dan bersetuju dengan Terma & syarat dan Polisi data peribadi

Dewan Negara lulus pindaan Akta Wang Tak Dituntut 1965

03 April 2024 04:03pm Masa membaca: 4 minit



Hui Ying ketika Sidang Dewan Negara di Bangunan Parlimen pada Rabu. Foto Bernama

A A A

Untuk berita terkini Sinar Harian, ikuti di [Telegram](#) dan [TikTok](#) kami

KUALA LUMPUR - Persidangan Dewan Negara pada Rabu meluluskan Rang Undang-Undang (RUU) Wang Tak Dituntut (Pindaan) 2024.

RUU itu diluluskan sebulat suara selepas dibahas oleh sembilan senator sejourus dibentangkan oleh Timbalan Menteri Kewangan, Lim Hui Ying.

ADVERTISING

Terdahulu, ketika membentangkan RUU itu, Hui Ying berkata, langkah tersebut bertujuan meminda Akta Wang Tak Dituntut 1965 (Akta 370) melibatkan fasal 1 hingga fasal 12.

Antaranya ialah fasal 10 yang bertujuan meminda subseksyen 11(2) Akta 370 bagi mengurangkan tempoh wang tak dituntut (WTD) yang dikreditkan ke Akaun Amanah Disatukan daripada 15 tahun kepada 10 tahun.

"Pindaan yang dicadangkan bertujuan untuk membolehkan wang tak dituntut dipindahkan ke Akaun Hasil Disatukan apabila luput tempoh 10 tahun dari tarikh wang itu dikreditkan ke Akaun Amanah Disatukan.

"WTD yang dipindah ke Akaun Hasil Disatukan dapat menyumbang kepada keperluan perbelanjaan kerajaan terutama dalam memenuhi objektif sosioekonomi negara serta langkah pemulihan ekonomi," katanya.

Hui Ying berkata, walaupun pindahan WTD dibuat ke Akaun Hasil Disatukan namun tuntutan terhadap WTD masih boleh dibuat.

"Sekiranya rang undang-undang ini diluluskan, jumlah WTD yang akan dipindahkan ke Akaun Hasil Disatukan mencecah RM1.98 billion pada awal pelaksanaan," katanya. - Bernama